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15 november 2023 
 
Op 7 november heeft de heer Kok, woonachtig aan de Geeresteinselaan, ingesproken bij de 
Open Microfoon in de commissievergadering van de gemeenteraad. 
Door de nieuwe parkeerafspraken waarbij de auto's op straat moeten parkeren, ontstaan 
verkeersonveilige situaties. Door de geparkeerde auto’s wordt de rijbaan te smal voor 
vrachtauto's of hulpdiensten. De ventweg langs de provinciale weg, inclusief het trottoir, is 
eigendom van de provincie Utrecht. De provincie is voornemens in 2026 groot onderhoud 
aan de weg uit te voeren, waarbij het vooralsnog niet duidelijk is of dit knelpunt 
meegenomen wordt. De heer Kok heeft mede namens zijn buren gevraagd om een 
praktische oplossing voor de periode tot 2026 zoals: 

- Niet handhaven van het parkeren met twee wielen op de stoep, de stoep blijft ter 
plekke breed genoeg voor voetgangers; 

- instellen van een parkeerverbod met alleen ontheffing voor bewoners op de 
Geeresteinselaan; 

- het trottoir met een huidige breedte van 290 cm, te versmallen naar 180 cm, zodat de 
rijbaan breder wordt om te parkeren.  

 
Suggestie van onze zijde is om met belijning parkeerplaatsen te markeren, gedeeltelijk op 
het trottoir en gedeeltelijk op het fietspad. 
 
Vragen aan het college: 

 
1. Constateert het college ook knelpunten in de toegankelijkheid van de ventweg voor 

hulp- en nooddiensten en de ROVA als auto’s geparkeerd staan op de rijbaan, en 
een trottoir met schuinliggende trottoirtegels en daardoor slecht beloopbaar voor 
mindervalide voetgangers, of rolstoelgebruikers? 

2. Is het college verantwoordelijk voor het ophalen van huisvuil van inwoners, voor een 
goede toegankelijkheid voor nood- en hulpdiensten in de bebouwde kom en goed 
toegankelijke trottoirs, ook al is de weg eigendom van de provincie? 

3. Welke oplossingen ziet het college op korte en lange termijn, rekening houdend met 
het geplande groot onderhoud in 2026 van de provincie? 

4. Heeft het college dit knelpunt kenbaar gemaakt in overleg met de provincie op 
ambtelijk of bestuurlijk niveau? 

5. Zo nee, wil het college dit knelpunt alsnog bespreken met de provincie om te zoeken 
naar een permanente en tijdelijke oplossing? 
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